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Referat af bestyrelsesmøde i Vestegnens Rideklub

Onsdag den 10. juli 2024

Tid Onsdag den 10. juli 2024, kl. 18:30-20:45

Sted VER

Deltagere Jette Jeurissen Bonne, Bibi Hollenberg, Michael Nørremark, Sisse Østberg
(Bestyrelsesformand)

Afbud Tilde Bøgild, Anette Skovly Jensen, Tina Storbugt

Referent Simone Bækman Dehn

B/D/I
Beslutning/
drøftelse/info

Dagsordenspunkterne

Mødet var indkaldt med følgende dagsorden:

1. Opfølgning fra bestyrelsesformanden siden sidst og en
gennemgang af de udestående opgaver

2. Evt.

1 B/D
/I

Opfølgning fra sidst og en gennemgang af de udeståender opgaver der
ligger

Det er ikke på nuværende tidspunkt lykkedes at fastholde nogen af de
medarbejdere, der har sagt op, eller få dem til at blive længere.

Dvs. at den driftsansvarlige går fra fredag den 12. juli og har to ugers ferie,
og kommer ikke tilbage. Den administrative medarbejder stopper pr. 31. juli.

Sisse har talt med tre nye undervisere til rideskolen, som kan afløse
umiddelbart efter den driftansvarliges fratrædelse.

Ift. de administrative opgaver ser fordelingen per 1. august ud således:

● Michael går med den udestående opgave omkring bestilling af
smed, tømning af containere, bestilling af foder og stråfoder etc.

● Bibi og Simone sørger for at holde øje med VER-mailen og
administrere de forespørgsler der kommer ind, samt holdskifte når
elever går fra begynder-let øvet-øvet osv.

● Michael sørger for at Onlime bliver brugervenligt for os i



bestyrelsen både i denne periode og fremefter.
● Tina får tildelt opgaven med Klubmodul og de opgaver der

administreres derfra.

Bestyrelsen drøftede muligheden for at få landbrugsvikarer ud. Det er en
mulighed, men man kan ikke være sikker på, at det er den samme, der
kommer hver gang. Afhængig af om vi kan få noget af vores nuværende
personale herunder weekendvagter, til at komme noget mere, vil vi igen
tage denne mulighed op.

Der mangler en ekstra person til ridelejren i uge 32, som vi er i gang med at
finde.

Der er lavet vagtplan for stalden til og med september. Sisse tager teten på
denne opgave fremover.

I forbindelse med personalemangel drøftede bestyrelsen, hvilke opgaver der
kan skæres fra på den korte bane. Det blev besluttet, at såfremt det bliver
nødvendigt, er mugning hos pensionær-hestene den første opgave, der
bliver skåret fra og derefter indlukning.

Vi får en i samfundstjeneste i 60 timer efter nærmere aftale med
Kriminalforsorgen.

2 I/D Evt.
Aktivitets-, sponsor-, og MAF-udvalget er sat på pause indtil der er styr på
hele driften af VER osv.


